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 Protokół Nr XL/2021  

z Sesji Rady Powiatu Grójeckiego 

odbytej w dniu 27 lipca 2021 r.    

  

 

      Przewodniczący Rady Powiatu Janusz Karbowiak o godz. 9.00 otworzył Sesję 

wypowiadając formułę „Otwieram Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. Sesja odbyła się 

na sali konferencyjnej.  

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad, które jest 

dostępne na stronie internetowej urzędu www.bip.grojec.pl  

Przewodniczący Rady odczytał klauzulę informacją RODO.  

 

Następnie powitał Panie i Panów Radnych Powiatu Grójeckiego, Starostę Grójeckiego, 

członków Zarządu Powiatu, Skarbnika Powiatu oraz wszystkich zaproszonych gości.   

 

Ad. 2  

Obecnych 18 radnych na sesji co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

decyzji. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.   

 

Ad. 3  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z dnia 27 maja 2021 r. oraz z dnia 13 lipca 2021 r.  

5. Roczne sprawozdania Kierowników Nadzorów Wodnych z działań 

podejmowanych na terenie Powiatu Grójeckiego.  

6. Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje Starosty 

Grójeckiego. 

7. Zapoznanie się z raportem o stanie powiatu za 2020 r., 

7.1. debata nad raportem o stanie powiatu za 2020 r., 

7.2. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu wotum zaufania.  

8. Zapoznanie się ze szczegółowymi sprawozdaniami Zarządu Powiatu:  

8.1. o wykonaniu budżetu powiatu w 2020 r., 

http://www.bip.grojec.pl/
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8.2. sprawozdaniem finansowym składającym się z bilansów jednostek budżetowych, 

rachunków zysków i strat oraz zestawieniem zmian w funduszu jednostek, 

8.3. informacją o stanie mienia komunalnego, 

8.4. opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej dot. sprawozdania, o którym mowa  

w pkt. 8.1,  

8.5. informacją o trybie i sposobie udzielania zamówień publicznych w 2020 r., 

8.6. podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania Zarządu 

Powiatu z wykonania budżetu i sprawozdania finansowego za 2020 r., 

8.7. wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Grójeckiego z dnia 22 czerwca 

2021 r. w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu, 

8.8. opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu, 

8.9. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Grójeckiego 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 r. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

9.1. zmieniająca Uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2021, 

9.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata  

2021-2033; 

9.3. przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu promocji zatrudnienia i aktywizacji 

lokalnego rynku pracy powiatu grójeckiego na lata 2016-2020 za okres  

od 2019 r. do 2020 r; 

9.4. przyjęcia Programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy 

powiatu grójeckiego na lata 2021-2025 r. 

9.5.  zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą za 2020 rok. 

10. Sprawozdania z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego.  

11. Interpelacje i zapytania radnych.  

12. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

13. Zamknięcie posiedzenia.  

Porządek obrad został przyjęty.  

 

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z dnia 27 maja 2021 r. oraz z dnia 13 lipca 2021 r.  

W związku z brakiem uwag protokoły zostały przyjęte.  
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Ad. 5  

Roczne sprawozdania Kierowników Nadzorów Wodnych z działań podejmowanych na 

terenie Powiatu Grójeckiego. /załącznik/  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Janusz Karbowiak poinformował, że sprawozdania 

zostały dostarczone radnym jeśli są jakieś pytania radni mogą zgłaszać je na piśmie. 

Ewentualne pytania zostaną przekazane Kierunkiem Nadzorów Wodnych.  

 

Ad. 6  

Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje Starosty 

Grójeckiego. – przedstawił Starosta Grójecki Krzysztof Ambroziak /złącznik/  

Radny Adolf Maciak odniósł się do pkt. 7 sprawozdania i poprosił o przedstawienie 

wniosków jakie w ramach programu „Polski Ład” będzie składał powiat. 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że w mediach są informacje o znacznych 

środkach na inwestycje między innymi w samorządach. Powiat Grójecki przygotowuje  

się do złożenia wniosków w ramach programu „Polski Ład”. Istnieją cztery priorytety 

czyli można złożyć trzy wnioski – jeden wniosek bez ograniczeń finansowych, drugi 

wniosek dofinansowanie 30 mln zł. i trzeci wniosek dofinansowanie 5 mln zł.  

Starosta przedstawił odcinki drogowe na, które został złożony wniosek w ramach 

Polskiego Ładu.  

1. Błędów – droga Trzylatków-Zalesie  

2. Goszczyn – droga Goszczyn-Daltrozów przez wieś Goszczyn 

3. Grójec – droga Kociszew-Budziszynek na odcinku Częstoniew-Falęcin  

4. Jasieniec – droga Grójec-Warka w msc. Olszany  

5. Chynów – droga Chynów-Pieczyska przez msc. Wola Pieczyska  

6. Belsk Duży, Błędów- droga Stara Wieś-Błędów  

7. Mogielnica, Nowe Miasto – droga Falęcice-Nowe Miasto na odcinku Tomczyce-

Gostomia 

8. Nowe Miasto – droga Nowe Miasto-Domaniewice ul. Tomaszowska w Nowym 

Mieście 

9. Błędów - droga Dobryszew-Trzylatków przez wieś Lipie 

10. Mogielnica, Błędów – droga Mogielnica-Błędów na odcinku Wilków-Popowice   

11. Belsk Duży – droga Sadków-Lewiczyn 



4 
 

12. Grójec – Aleja Niepodległości, Warka – ulice Gośniewska, Obwodowa, 

Ciemniewskiego, Turystyczna.      

Przedstawione odcinki dróg spełniają kryteria jakie przewiduje program. Na terenie 

gm. Pniewy nie udało się znaleźć odcinka, który spełniałby kryteria programu. 

Dofinansowanie na poziomie 95% a wkład własny 5%.   

Następnie Starosta poinformował, że w ramach II priorytetu dot. budowy  

lub modernizacji infrastruktury sportowej został złożony wniosek na  

zagospodarowanie terenu po byłym stadionie  przy Zespole Szkół w Grójcu. (kosztorys 

na 35 mln zł.). Kolejny wniosek gdzie możemy uzyskać 80% dofinansowania  

to przebudowa bloku operacyjnego w PCM Grójec.     

 

Radny Wojciech Wojtczak odniósł się do pkt. 2 sprawozdania dot. spotkań Starosty  

w sprawie podpisania umów z Wojewodą na dofinansowanie przebudowy drogi 

powiatowej Nr 1672W Warka- Chynów oraz Nr 1675W Wola Chynowska – Podgórzyce 

o wartości 4. 967.541,75 zł. Radny poinformował, że wcześniej była mowa  

o dofinasowaniu w kwocie 7 mln zł.  

Następnie odniósł się do punktu sprawozdania gdzie jest mowa o planowanym zakupie 

pojazdu typu SUV dla Wydz. Inwestycji. Radny poinformował, że nie widzi potrzeby 

zakupu takiego samochodu.   

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg jest 

realizowany przez Wojewodę, który zakładał pozyskanie środków w 80% kosztów 

kwalifikowanych. Otrzymaliśmy informację, że dofinasowanie wynosi 50% . Kosztorysy 

i dokumentację mieliśmy przygotowaną na wyższą kwotę niż została uzyskana  

w przetargu. Następnie Starosta odniósł się do sprawy zakupu samochodu 

poinformował, że jednym z zadań pracowników wydziału jest monitoring inwestycji i są 

sytuacje kiedy nie ma samochodu aby można było pojechać na daną drogę i wtedy 

wykorzystywany jest pojazd prywatny pracownika. W urzędzie jest jeden samochód 

służbowy z którego korzystają również inni pracownicy. W związku z tym istnieje 

potrzeba zakupu samochodu aby monitorować inwestycje wykonywane na terenie 

powiatu. 

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Fiks zwrócił się z zapytaniem czy środki na inwestycje 

będą przekazywane przed rozpoczęciem danej inwestycji czy otrzymamy te środki 

dopiero po realizacji inwestycji.   
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Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że w programie „Polski Ład” jest wiele 

niewiadomych i mamy nadzieję, że wszystkie niejasne sprawy będą w trakcje 

rozstrzygane i będziemy na bieżąco informowani. 

 

Radny Adolf Maciak poruszył sprawę stanowiska odnośnie wystąpienia Burmistrza 

GiM Grójec w sprawie LO Grójec.  Radny poprosił o przybliżenie sprawy. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że temat był omawiany 

szczegółowo na poprzedniej sesji.     

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak ogłosił 5 minut przerwy w obradach. 

 

Po przewie Przewodniczący Rady wznowił obrady.        

 

Ad. 7  

Zapoznanie się z raportem o stanie powiatu za 2020 r. 

 

Starosta Grójecki Krzysztof Ambroziak przedstawił prezentację „Raport o stanie 

powiatu za 2020 r.” /załącznik/  

 

Ad. 7.1  

Debata nad raportem o stanie powiatu za 2020 r. 

 

Radny Wojciech Wojtczak odnosząc się do przedstawionego raportu poruszył sprawę 

PZD w Grójcu informując, że nie zostały przedstawione czynności jakie wykonał PZD 

na poszczególnych gminach wraz z kosztami. Następnie radny poinformował, że byłby 

jeszcze zainteresowany informacjami nt. wysokości dotacji rządowych, Marszałka 

Województwa Mazowieckiego oraz ile było dotacji z poszczególnych gmin i osób 

prywatnych. Następnie radny poinformował, że nie będzie głosował za 

przedstawionym raportem ponieważ na terenie Gminy Błędów nie było wykonywanych 

dróg w 2018 r. jak również niewiele w 2019 r. i 2020 r. Radny poinformował  

o wysyłanych pismach ze swojej strony w sprawie inwestycji drogowych, które to pisma 

nie były brane pod uwagę przez Zarząd Powiatu i Komisję Transportu. Następnie 

poinformował, że drogi były wykonywane na obrzeżach gmin, tam gdzie zlokalizowane 

są grupy producenckie, które te drogi niszczą. Poruszył także sprawę przygotowania 
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dokumentacji na drodze we wsi Oczesały (brak spotkań w tej sprawie) oraz odniósł się 

do sprawy pandemii Covid-19 i braku działań podejmowanych przez powiat w tej 

sprawie. Radny odniósł się także do sytuacji szpitala w Nowym Mieście i braku 

sprawozdania finansowego z PCM Grójec, które powinno być przedstawione radnym. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Fiks odnosząc się do przedstawionego raportu 

poinformował, że zadłużenie powiatu zmniejszyło się o 7 mln. zł.  Inwestycji drogowych 

przybywa. Wydajemy mniej swoich środków a pozyskujemy znaczną część środków  

z zewnątrz i to są działania, które należy chwalić. Następnie odniósł się do zadłużenia 

szpitala w Nowym Mieście informując, że 2019 r. strata szpitala w Nowym Mieście 

wynosiła 3 000.000 zł. a PCM  Grójec 4.800.000 zł. W ciągu pół roku ta strata została 

zmniejszona do 11 tys. zł. Wynik SP ZOZ za 2020 r. jest dodatni. Dług szpitala wynosił 

ponad 19 mln zł. obecnie jest ok. 15 mln zł. W obecnej chwili nie ma mowy o zadłużaniu 

szpitala. Wiceprzewodniczący podziękował za przedstawiony raport.             

 

Wiceprzewodniczący Adam Balcerowicz odniósł się do sprawy drogi w msc. Oczesały 

informując, że w sprawie drogi były organizowane spotkania między innymi  

z mieszkańcami, geodetą, Dyrektorem PZD oraz Starostą.          

 

Radna Anna Steczkowska odnosząc się do przedstawionego raportu poinformowała, 

że w raporcie brakuje między innymi wykazu uchwał jakie Rada Powiatu podejmowała 

oraz ich realizacji. Następnie poinformowała, że rok 2020 był rokiem trudnym ponieważ 

musieliśmy zmierzyć się z pandemią, która dotkliwie dotknęła nasz powiat, zostały 

zamknięte obydwa szpitale i został zdziesiątkowany personel medyczny. Panował 

chaos i strach. Zabrakło profesjonalnego podejścia Starosty do zabezpieczenia 

zdrowia naszych mieszkańców ponieważ szpitale nie zostały przygotowane należycie 

do zaistniałej sytuacji. W przedstawionym raporcie brakuje informacji ile było 

zachorowań oraz zgonów na COVID-19 na terenie powiatu oraz jakie dziania 

podejmował Zarząd Powiatu w ramach przeciwdziałania i rozprzestrzeniania się 

wirusa oraz jakie środki finansowe przekazał powiat dla jednostek podległych na walkę 

z wirusem COVID-19. W porównaniu z innymi powiatami nasz powiat przekazywał na 

walkę z pandemią niewielkie środki finansowe. Następnie radna poinformowała, że 

w raporcie brakuje również informacji w dziale ochrona zdrowia, że w 2020 r.  

w SP ZOZ Nowe Miasto zostały zamknięte dwa oddziały tj. ginekologiczno-położniczy 

oraz neonatologiczny. Brakuje także informacji, że przedsiębiorcy z naszego terenu  
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z tarczy antykryzysowej w 2020 r. otrzymali ok. 30 mln zł. na utrzymanie stanowisk 

pracy. Następnie radna poinformowała o wzroście wydatków bieżących i prosi  

o przedstawianie informacji na co te środki były przeznaczane. Odnosząc się do 

sprawy inwestycji poinformowała, że inwestycje realizowane w 2020 r. były to 

inwestycje na które wnioski i środki pozyskiwane były w 2018 r. (umowa na budowę 

SOR-u, umowa zakup wyposażenia dla POZ w Nowym Mieście, termomodernizacja 

DPS w Tomczycach). Wnioski na te inwestycje były przygotowywane w 2018 r. a ich 

realizacja w późniejszym czasie.                          

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Fiks odnosząc się do wypowiedzi radnej 

poinformował, że radna przedstawiła wiele informacji nieprawdziwych między innymi 

mówienie, że szpitale były pozbawione środków ochrony aby mogły działać. Były 

orgaznizowane spotkania czy posiedzenia Komisji Zdrowia gdzie pytaliśmy się  

o sytuację w palcówkach i placówki były zabezpieczone w środki ochrony zdrowia. 

Zarząd Powiatu był na bieżąco w kontakcie z poszczególnymi dyrektorami jednostek. 

Wiceprzewodniczący Rady podziękował Wojewodzie Mazowieckiemu, Marszałkowi 

Woj. Mazowieckiego oraz Zarządowi Powiatu za podejmowane działania w czasie 

pandemii. Poinformował, że podziękowania należą się również Dyrektorom oraz 

pracownikom jednostek. Odnosząc się do wniosków napisanych w 2018 r. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że  realizacja wniosków jest oczywista.  

 

Radna Teresa Bednarska poinformowała, że środki w kwocie 11, 5 mln zł, które powiat 

otrzymał na drogi są od nas. Środki są oczywiście dla mieszkańców i na inwestycje.    

 

Radny Dariusz Piątkowski wyraził swoje zadowolenie co do ciągłości projektów 

inwestycyjnych. Odnosząc się do słów radnej Bednarskiej, że środki jakie otrzymuje 

powiat są z budżetu państwa a nie od „nas”.   

 

Radna Marzena Kołacz-Rosołwoska przychyliła się do wypowiedzi rannego Dariusza 

Piątkowskiego.  

 

Wicestarosta Jolanta Sitarek zabierając głos poinformowała, że wypowiedzi niektórych 

radnych świadczą o tym, że nie zapoznali się z treścią raportu. Informacje nt. PZD  

w Grójcu są zawarte w raporcie.  
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Radna Anna Steczkowska zwróciła się do rannego Fiksa w którym momencie swojej 

wypowiedzi mówiła nieprawdę. 

 

Radny Wojciech Wojtczak odnosząc się do środków pozyskanych z zewnątrz 

poinformował, że najwięcej pieniędzy otrzymaliśmy z Rządu RP.  

 

Przewodniczący Rady zaapelował o zabieranie głosu w sprawie Raportu za 2020 r.  

 

Radny Jan Madej poinformował, że pomimo ciężkiego okresu wiele inwestycji zostało 

wykonanych i wykorzystane zostały wszystkie pozyskane środki. Staramy się aby 

inwestycje były wykonywane na terenie wszystkim gmin i przy ich pomocy. Radny 

podziękował za pracę całej Radzie Powiatu.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że zostało 

zmodernizowanych ok. 22 km dróg powiatowych w obecnej kadencji.     

 

Starosta Krzysztof Ambroziak odnosząc się do wypowiedzi rannej Steczkowskiej  

i radnego Wojtczaka poinformował, że radni nie do końca zapoznali się z raportem 

ponieważ szczegółowe sprawozdanie z PZD Grójec jest zawarte w Raporcie  

a dzisiejsza prezentacja jest tylko skrótem raportu. Wszyscy radni otrzymali Raport  

z wyprzedzeniem. Odnośnie pozyskanych środków Starosta poinformował, że wnioski 

dot. pozyskania środków na inwestycje są składane gdzie jest to tylko możliwie.  

Odnosząc się do inwestycji na terenie gm. Błędów poinformował, że do dnia 

dzisiejszego nie można dojść do porozumienia jaką drogę wykonać. W obecnej 

kadencji staramy się aby inwestycje były wykonywane na terenie każdej gminy. 

Następnie odniósł się do sprawy SOR-u poinformował, że były prowadzone rozmowy 

nt. dalszej kontynuacji inwestycji ponieważ były błędy w postępowaniu przetargowym  

i musieliśmy zwrócić ok. 2,5 mln zł. SOR jest realizowany i do końca roku inwestycja 

powinna być zakończona. Wniosek na sterylizatornię w SP ZOZ  też był uzupełniany 

ale wszystko się udało i inwestycja została zakończona. Wniosek na DPS Tomczyce 

został złożony ale musieliśmy go poprawić. Starosta podziękował za złożone wnioski 

w 2018 r. Następnie odniósł się do sprawy wzrostu środków na bieżącej działalności 

informując, że jak rozpoczynaliśmy pracę w zarządzie to płaca niektórych  

pracowników urzędu jak i jednostek wynosiła 2.400 brutto. Na obecną chwilę  płaca 

minimalna wynosi 2.800 brutto. Wzrost wynika między innymi z tych regulacji, które są 
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ze strony Rządu. Raport Powiatu jest przygotowany zgodnie z przyjętą ustawą 

w 2018 r.        

   

Ad. 7.2  

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu wotum zaufania. – projekt 

uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak /załącznik/.  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 19 radnych. 

W głosowaniu imiennym wzięło udział 19 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XL/245/2021 została przyjęta 13 głosów „za” przy 1 głosie 

„przeciw i 5 głosach „wstrzymujących się”. (Wykaz głosowania imiennego  

w załączeniu do protokołu). 

 

Starosta Krzysztof Ambroziak podziękował radnym za wynik głosowania.  

 

Ad. 8  

Zapoznanie się ze szczegółowymi sprawozdaniami Zarządu Powiatu:  

Ad. 8.1  

Wykonanie budżetu powiatu w 2020 r. - przedstawił Skarbnik Powiatu Witold Kępka. 

Szczegółowe dane zawiera załącznik do niniejszego protokołu.  

 

W związku z brakiem pytań Rada Powiatu Grójeckiego przyjęła wykonanie budżetu  

w 2020 r. do wiadomości.  

 

Ad. 8.2  

Sprawozdanie finansowe składające się z bilansów jednostek budżetowych, rachunków 

zysków i strat oraz zestawieniem zmian w funduszu jednostek - przedstawił Skarbnik 

Powiatu Witold Kępka. Szczegółowe dane zawiera załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Rada Powiatu Grójeckiego przyjęła sprawozdanie do wiadomości.  

 

Ad. 8.3  

Informacja o stanie mienia komunalnego. Szczegółowe dane zawiera załącznik do 

niniejszego protokołu.   
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W związku z brakiem pytań Rada Powiatu Grójeckiego przyjęła informację o stanie 

mienia komunalnego do wiadomości.  

Ad. 8.4  

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej dot. sprawozdania, o którym mowa  

w pkt. 8.1 – odczytała Wicestarosta Jolanta Sitarek. /załącznik/  

 

Rada Powiatu Grójeckiego przyjęła opinię RIO do wiadomości. 

Ad. 8.5 

Informacja o trybie i sposobie udzielania zamówień publicznych w 2020 r. 

Szczegółowe dane zawiera załącznik do niniejszego protokołu.   

 

Głos w dyskusji zabrali. 

 

Radny Wojciech Wojtczak odnosząc się do przedstawionego sprawozdania 

poinformował, że jest to sprawozdanie ogólnikowe nie zawiera wykazu inwestycji oraz 

robót jak i również samych postępowań w 2020 r., których było niewiele. Radny odniósł 

się do pracy Wydziału Inwestycji informując, że w tym wydziale pracuje 10 osób gdzie 

zostało w poprzednim roku przeprowadzone 10 postępowań. Następnie radny zwrócił 

się z zapytaniem czy jest zasadne funkcjonowanie tego wydziału gdzie zatrudniane są 

osoby z innych samorządów. Następnie odniósł się do zakupu samochodu na potrzeby 

wydziału. Przypominał, że w poprzednich latach przetargi były przeprowadzane przez  

PZD Grójec a odbiorem robót zajmował się Dyrektor PZD Grójec.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że radny Wojtczak 

przedstawia nieprawdziwe informacje ponieważ żaden pracownik z urzędu gminy nie 

został zatrudniony w urzędzie Starostwa. Odnosząc się do prowadzenia inwestycji  

w poprzedniej kadencji przypomniał o inwestycjach, które nie były prowadzone  

w należyty sposób.   

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że  w Wydz. Inwestycji zamówieniami 

publicznymi zajmą się 3 osoby a nie jak radny Wojtczak mówi 10 osób. Zamówień 

publicznych jest bardzo dużo nie 10 jak przedstawił radny. Następnie Starosta 

poinformował, że z Gminy Grojec nie był przyjmowany żaden pracownik. Starosta 

zaapelował do radnego aby sprawdzał informacje a później wygłaszał je publicznie.  
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Radna Marzena Kołacz-Rosołowska poinformowała, że przepisy zmienią się non stop 

a pracownicy samorządowi mają coraz więcej pracy. Osoby pracujące w Wydz. 

Inwestycji są kompetentne a współpraca układa się bardzo dobrze.  

 

Radny Wojciech Wojtczak poinformował, że przedstawione sprawozdanie jest 

oszukane ponieważ zostało wymienionych tylko 10 postępowań a pozostałych nie ma.   

 

Rada Powiatu Grójeckiego przyjęła informację o trybie i sposobie udzielania zamówień 

publicznych w 2020 r. do wiadomości.  

Ad. 8.6  

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania Zarządu 

Powiatu z wykonania budżetu i sprawozdania finansowego za 2020 r. – projekt 

uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak /załącznik/.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 19 radnych. 

W głosowaniu imiennym wzięło udział 19 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XL/246/2021 została przyjęta 13 głosów „za” przy 1 głosie 

„przeciw i 5 głosach „wstrzymujących się”. (Wykaz głosowania imiennego  

w załączeniu do protokołu).  

 

Ad. 8.7  

Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Grójeckiego z dnia 22 czerwca 2021 r.  

w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu - przedstawiła Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej Jan Madej /załącznik/ 

Rada Powiatu Grójeckiego przyjęła wniosek Komisji Rewizyjnej  do wiadomości.  

Ad. 8.8  

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej 

w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu - przedstawił Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej Jan Madej /załącznik/ 

Rada Powiatu przyjęła opinię RIO do wiadomości.  

 

 



12 
 

Ad. 8.9  

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Grójeckiego absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za 2020 r. – projekt uchwały przedstawił Przewodniczący 

Rady Janusz Karbowiak /załącznik/. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 19 radnych. 

W głosowaniu imiennym wzięło udział 19 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XL/247/2021 została przyjęta 13 głosów „za” przy 1 głosie  

„przeciw i 5 głosach „wstrzymujących się”. (Wykaz głosowania imiennego  

w załączeniu do protokołu).  

 

Radny Jan Madej jako Przewodniczący Klubu „Przyjazny Powiat” poinformował, że jest 

dumny z takiej współpracy i mimo przeciwności zostało wiele inwestycji  wykonanych. 

Radny podziękował za współpracę całej Radzie Powiatu oraz wszystkim pracownikom.  

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Fiks pogratulował Zarządowi Powiatu uzyskania 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 r. Następnie poinformował  

o zmniejszającym się zadłużeniu powiatu, które wynosi ok. 17,5% przy ponad 100 mln 

budżecie. Poinformował, że Powiat się rozwija co widać po finansach i inwestycjach. 

Wiceprzewodniczący podziękował za pracę Zarządowi Powiatu.     

 

Radny Robert Lipiec podziękował Zarządowi Powiatu oraz Skarbnikowi Powiatu za 

owocną współpracę, która była merytoryczna i prowadzona  ze wszystkimi.       

 

Radny Sejmiku Województwa Mazowieckiego Leszek Przybytniak wyraził swoje 

zadowolenie, że może uczestniczyć w obradach dzisiejszej sesji, która jest 

posumowaniem działania samorządu Powiatu Grójeckiego. Poinformował, że jako 

mieszkańcy możemy być zadowoleni, że samorząd  spełnia swoje zadania i dba  

o mieszkańców.  Radny Sejmiku podziękował Radzie Powiatu a przede wszystkim 

Zarządowi Powiatu za umiejętnie zarządzanie środkami, za współpracę z samorządami 

gminnymi oraz za to, że stara się o wszystkie środki, które są możliwe do pozyskania. 

Radny jeszcze raz podziękował Zarządowi Powiatu za tworzenie wspólnoty 

samorządowej oraz zarządzanie w tak trudnym obecnie czasie. 

 

Starosta Krzysztof Ambroziak podziękował Radzie Powiatu za udzielone absolutorium 

oraz wszystkim pracownikom za współpracę. 



13 
 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach do godz. 12.00. 

 

Po przewie Przewodniczący Rady wznowił obrady.                  

 

Ad. 9  

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

 

Ad. 9.1  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego zmieniający Uchwałę Budżetową Powiatu 

Grójeckiego na rok 2021 – przedstawił p. Witold Wójcik Skarbnik Powiatu /załącznik/  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 18 radnych. 

W głosowaniu imiennym wzięło udział 18 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XL/248/2021 została przyjęta 19 głosów „za”. (Wykaz głosowania 

imiennego w załączeniu do protokołu).  

 

Ad. 9.2 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata 2021-2033 – przedstawił p. Witold Wójcik 

Skarbnik Powiatu /załącznik/ 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 18 radnych. 

W głosowaniu imiennym wzięło udział 18 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XL/249/2021 została przyjęta 19 głosów „za”. (Wykaz głosowania 

imiennego w załączeniu do protokołu).  

 

Ad. 9.3  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji Programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy powiatu 
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grójeckiego na lata 2016-2020 za okres od 2019 r. do 2020 r – odczytał 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak /załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Spraw Socjalnych  

i Przeciwdziałania Bezrobociu  poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 18 radnych. 

W głosowaniu imiennym wzięło udział 18 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XL/250/2021 została przyjęta 19 głosów „za”. (Wykaz głosowania 

imiennego w załączeniu do protokołu).  

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Spraw Socjalnych  

i Przeciwdziałania Bezrobociu  poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały.  

 

Ad. 9.4  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie przyjęcia Programu promocji 

zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy powiatu grójeckiego na lata  

2021-2025 r. – odczytał Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak /załącznik/ 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Spraw Socjalnych  

i Przeciwdziałania Bezrobociu  poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 18 radnych. 

W głosowaniu imiennym wzięło udział 18 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XL/251/2021 została przyjęta 19 głosów „za”. (Wykaz głosowania 

imiennego w załączeniu do protokołu).  

 

Ad. 9.5  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym 

Mieście nad Pilicą za 2020 rok. – odczytał Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak 

/załącznik/ 
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Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Spraw Socjalnych  

i Przeciwdziałania Bezrobociu  poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 18 radnych. 

W głosowaniu imiennym wzięło udział 18 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XL/248/2021 została przyjęta 13 głosów „za” przy 4 głosach 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”. (Wykaz głosowania imiennego  

w załączeniu do protokołu).  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak odnosząc się do wyniku głosowania poinformował, że po 

raz pierwszy jest wynik dodatni ze sprawozdania finansowanego a są głosy „przeciw” 

albo radni nie zapoznali się z dokumentem lub dla zasadny głosują „przeciw”.    

 

Radny Adolf Maciak poinformował, że po zapoznaniu się z opinią biegłego rewidenta   

o sprawozdaniu niektórzy radni głosowali „przeciw”.  

 

Ad. 10  

Sprawozdania z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego.  

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Spraw Socjalnych  

i Przeciwdziałania Bezrobociu poinformował, że komisja na swoim posiedzeniu 

zaopiniowała uchwały, które były tematem obrad dzisiejszej sesji tj. projekty uchwał 

przygotowanie przez PUP w Grójcu oraz projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Nowym Mieście nad Pilicą za 2020 rok. Ponadto na komisji został wypracowany 

wniosek dot. wystąpienia do Premiera i Ministra Zdrowia o zwrócenie uwagi na 

finasowanie podwyżek ponieważ są sygnały, że środki nie są zabezpieczone  

w budżecie NFZ.    

Radny Adolf Maciak zabierając głos poinformował, że w tej sprawie wnioskowała 

Dyrektor PCM w Grójcu informując, że podwyżki dla personelu medycznego(niższego) 

będą obciążeniem dla budżetu szpitala.  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu 

poinformował, że komisja na swoim posiedzeniu zaopiniowała uchwały, które były 

tematem obrad dzisiejszej sesji tj. projekt uchwały zmieniający Uchwałę Budżetową 
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Powiatu Grójeckiego na 2021 r. oraz w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata 2021 – 2033.  

Ad. 11  

Interpelacje i zapytania radnych.  

 

W tym punkcje porządku obrad nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad. 12 

Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

 

Radny Wojciech Wojtczak zwrócił się do Przewodniczącego Rady aby w przyszłości 

zwracał uwagę na komentarze nawet ze strony Starosty wyniku głosowania. Radny 

ma prawo zagłosować tak jak uważa. Następnie zwrócił się do radnego Balcerowicza 

informując, że radny jest w opcji rządzącej a nie podejmuje żadnych działań 

związanych z naprawą  drogi w msc. Oczesały. Sprawa wykupu gruntów powinna być 

przeprowadzana w formie konsultacji przy udziale wszystkich właścicieli. Konsultacje 

powinny być przeprowadzone zgodnie z prawem a mianowicie trzeba zwrócić uwagę 

na gospodarkę przestrzenną, plan zagospodarowania przestrzennego czy jest 

przeznaczenie na poszerzenie drogi czy nie jeżeli tak to zbędne było wykonanie 

ustalenia granic. W tym przypadku Starosta naruszył prawo o rachunkowości 

ponieważ wiadomo było, że droga ma 3 metry to jakim celem było wyznaczenie granic. 

Mieszkańcy powinni wyrazić się na piśmie i powinny być przeprowadzone rozmowy 

zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami. Radny Balcerowicz nie dopilnował 

tych spraw, jest brak ze strony rannego działania i nie ma dokumentacji aby 

potwierdzić te działania i rozmowy.                 

 

Wiceprzewodniczący Rady Adam Balcerowicz zwracając się do radnego Wojtczaka 

zwrócił się z zapytaniem co zrobił przez okres 4 lat kiedy był członkiem zarządu  

w sprawie drogi w msc. Oczesały należy powiedzieć, że radny nic nie zrobił. Wszystkie 

podejmowanie działania w sprawie drogi są zgodne z przepisami i prowadzone przez 

pracowników urzędu.   
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Ad. 13 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Janusz 

Karbowiak o godz. 12.25 zamknął posiedzenie wypowiadając formułę „Zamykam 

Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 

 

 

     Protokołowała:                                                                    Przewodniczył: 

 

     Ineza Banach                                                                    Janusz Karbowiak   


